



For info and visits, contact Louba
+33 (0)6 71 65 47 96  

9 Pièces

280 m²

Réf. 8801205

1 317 500 €

Mougins

Maison à vendre (06250)

VESSN ART
LUXURY REAL ESTATE

**résidences
immobilier**

résidences immobilier

Dans un secteur bucolique Pibonson de Mougins, au calme absolu et à l'abri des regards vous trouvez cette villa de plan pied de 280 m² environ. La propriété comprend une spacieuse double pièce de réception avec deux cheminées, donnant la sortie sur la terrasse baie vitrée et vers le jardin. 5 chambres, une espace de jeux, un jacuzzi et une grande mansarde à aménager à vos besoins complètent cette propriété familiale. Un grand terrain de 2450 m², arboré des magnifiques pins méditerranéens avec une belle piscine pour passer des moments de détente conviviales. Deux abris pour quatre voitures ...

In a bucolic Pibonson area of Mougins, in absolute calm and out of sight, you will find this single-storey villa of approximately 280 m². The property includes a spacious double reception room with two fireplaces, leading out onto the bay window terrace and the garden. 5 bedrooms, a games area, a jacuzzi and a large attic to adapt to your needs complete this family property. A large plot of land of 2450 m², planted with magnificent Mediterranean pines with a beautiful swimming pool to spend moments of convivial relaxation. Two carports for four cars complete this property. Close to all ...

VESSNART

26 bd Maréchal Leclerc - 06310 BEAULIEU-SUR-MER

[Contacter l'agence](#)







 For info and visits, contact Louba
+33 (0)6 71 65 47 96  




 For info and visits, contact Louba
+33 (0)6 71 65 47 96  

www.residences-immobilier.com



 For info and visits, contact Louba
+33 (0)6 71 65 47 96  



 For info and visits, contact Louba
+33 (0)6 71 65 47 96 